



Travel GSH Pte Ltd

101 Upper Cross Street People's Park Centre B1-12 Singapore 058357

Tel: 6536 3933 Fax: 6534 3633

Email: Jessie@travelgsh.com / yen@travelgsh.com

THAILAND

4DAYS 3NIGHT Chiangmai & Chiangrai SAN KHAM PANG Village

Tour Code: P/K GOOD 4/FF

TOUR HIGHLIGHT

CHIANGMAI

- ♥ KHANTOKE DINNER ♥
- ♥ DOI SUTHEP TEMPLE ♥
- ♥ ELEPHANT SAFARI ♥

CHIANGRAI

- ♥ WHITE TEMPLE ♥
- ♥ GOLDEN TRIANGLE ♥
- ♥ MAE TANG VILLAGE ♥

Itinerary Subject To Change
特殊情况下行程会有少许更改

5DAYS 4NIGHT CHIANGMAI & CHIANGRAI 【SAN KHAM PANG VILLAGE】

DAY 01 : Arrived Chiangmai (L / Khantoke Dinner)

Upon arrival in Chiangmai Airport, meet our local tour guide and proceed to Doi Suthep Temple (includes entrance fee, excludes tram fees). After that, check in to hotel. In the evening, enjoy Khantoke dinner with Thai dancing shows.

DAY 02 : Chiangmai – MaeTang - Chiangmai (B / L / D)

Breakfast in hotel, experience a tour at MaeTang Elephant, see the elephant shows, get a ride of an elephant, ox-cart and take a bamboo rafting and orchid & butterfly farm then go to **San Kham Pang Village (home industries)**

DAY 03 : CHIANGMAI – CHIANGRAI - CHIANGMAI (B / L / D)

After breakfast in hotel take a day tour to Chiangrai on the way goes to visit Mae Kajan Hotspring, white temple (Rong Khun Temple), Golden Triangle, Mae Sai and then transfer back to Chiangmai.

DAY 04 : CHIANGMAI – SINGAPORE (B)

After breakfast, transfer you to airport for your flight back to Singapore.

4天3晚 清迈 & 清莱 【长颈族村庄】

第一天：新加坡 — 清迈 **帝王晚餐**

到达清迈机场跟我们的当地导游回合。然后去双龙寺（包括入会费，不包括电车费），之后入住酒店。晚上去观看泰国舞蹈表演和享用帝王晚餐。

第二天：清迈-MaeTang-清迈 **早，午，晚**

在酒店吃早餐后，就去参观大象营，兰花和蝴蝶农场，猴子表演，人与蛇的战斗，长颈族村庄（家庭工业）

第三天：清迈 – 清莱- 清迈 **早,午,晚**

酒店早餐后，前往去参观 MaeKajan Hotspring，白庙，金三角，湄塞，然后晚上返回清迈。

第四天：清迈 – 新加坡 **早**

酒店早餐后，自由活动，由导游送去清迈机场搭乘飞机返回新加坡。

NOTE : TOUR GUIDE & DRIVER TIPPING 100 BAHT PER PAX PER DAY

TOURS WILL BE RE-ARRANGED IF THERE IS NEED TO, HOWEVER, WE WILL COMPLETE THE WHOLE TOUR AS STATED IN THE ITINERARY